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Vragen van lid Hennis-Plasschaert (VVD) aan de minister van Veiligheid en 
Justitie over de openbaarmaking van gegevens van 112-bellers (ingezonden 
29 februari 2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Gegevens van bellers naar 112 gewoon op internet»?1 

Vraag 2
Bent u bekend met websites als 112 meldingen.nl en Alarmeringen.nl? 

Vraag 3
Is het waar dat u eerder heeft aangegeven de situatie onwenselijk te vinden 
maar dat een oplossing hiervoor te tijdrovend en arbeidsintensief zou zijn? 

Vraag 4
Bent u bekend met het feit dat met bovengenoemde sites dieven en inbrekers 
in feite worden gefaciliteerd? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het hier wel degelijk gaat om een inbreuk op de 
bescherming van persoonsgegevens? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat een en ander ook niet leidt tot een meer effectieve 
noodhulpverlening of opsporing? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 7
Waarom wordt geen gebruik gemaakt van het afgeschermde C2000-systeem 
in plaats van P2000? 

Vraag 8
Bent u voornemens om alsnog maatregelen te nemen om deze praktijk een 
halt toe te roepen? Zo ja, welke maatregelen? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.volkskrant.nl/vk/nl/2686/Binnenland/article/detail/2883780/2011/09/02/Gegevens-
van-bellers-naar-112-gewoon-op-internet.dhtml
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